
 

HLAVNÍ MĚSTO PRAHA  

MAGISTRÁT HLAVNÍHO MĚSTA PRAHY  

 

Zápis z jednání 

 

 

Sídlo: Mariánské nám. 2/2, 110 01 Praha 1 

Pracoviště: Jungmannova 35/29, 110 00 Praha 1 

Kontaktní centrum: 12 444, fax: 236 007 157 

1/2 E-mail: posta@praha.eu, ID DS: 48ia97h 

Pro Komisi Rady hl. m. Prahy pro školství 

Přítomni 

 

Předseda komise – Ing. Pavel Hájek 
 

Členové komise – Ing. Mariana Čapková, Mgr. Eva Hruštincová, Mgr. Jana 

Štrosová, PhDr. Šárka Zdeňková 
 

Omluveni Lydie Franka Bartošová, Mgr. Jakub Lepš, M.A.,  

RNDr. Marcela Plesníková, Mgr. Jakub Stárek, 

Nepřítomni   

Hosté: 
Mgr. Pavlína Gucká, Mgr. Lenka Němcová,  

PhDr. Mgr. Vít Šimral, Ph.D. et Ph.D. 

Věc 
Zápis z jednání Komise Rady hl. m. Prahy pro školství konaného  

dne 30. 4. 2019 

 Zpracoval Mgr. Marek Adler Počet stran 2 Datum 30. 4. 2019 

 

Program jednání: 
 

1. Úvod  

2. Projednání pravidel Programů celoměstské podpory vzdělávání na území hlavního města Prahy pro 

rok 2020 

3. Diskuse  

4. Závěr 

 

 

1. Úvod 

 
Jednání zahájil předseda Ing. Pavel Hájek v 17:15 hodin, přivítal přítomné a seznámil je s navrhovaným 

programem jednání. 

 

Jako ověřovatel zápisu se přihlásila Ing. Mariana Čapková. 

(Hlasování: 5 pro / 0 proti / 0 zdržel se hlasování) 

Návrh byl přijat. 

 

Členové komise hlasovali o programu jednání. 

(Hlasování: 5 pro / 0 proti / 0 zdržel se hlasování) 

Návrh byl přijat. 

 

 

2. Projednání pravidel Programů celoměstské podpory vzdělávání na území hlavního 

města Prahy pro rok 2020 

 
Předseda komise Ing. Pavel Hájek přednesl návrh na podporu škol v zavádění svobodného softwaru, 

dále pak v tvorbě digitálních učebních materiálů.   
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Radní PhDr. Mgr. Vít Šimral, Ph.D. et Ph.D. přednesl návrh na zavedení víceletých grantů pro projekty 

vyžadující víceletou stabilitu. Dále se dotázal, zda do programů zapojit granty směřované k inovacím.  

 

Ing. Mariana Čapková navrhla možnost podporovat vzdělávací akce, veletrhy, festivaly formou nového 

programu či zařazením do programu č. 1.  

 

Ing. Pavel Hájek navrhl rozšířit program č. 3 (LINGVA) i pro městské části.  

 

PhDr. Šárka Zdeňková navrhla rozšířit program č. 1 směrem k environmentální výchově.  

 

 

3. Diskuse 

 

Předseda komise otevřel diskuzi veřejnosti. Do diskuse se nikdo z přítomných nezapojil. 
 

 

4. Závěr 

 
Předseda komise Ing. Pavel Hájek navrhl uskutečnit další jednání ve čtvrtek 13. června 2019 od 

17:00 hodin, aby bylo schváleno kompletní zadání pro Programy celoměstské podpory vzdělávání na 

území hlavního města Prahy pro rok 2020.  

 

V mezidobí Odbor školství, mládeže a sportu připraví pro červnové jednání aktualizovaný dokument 

Programy celoměstské podpory vzdělávání na území hlavního města Prahy pro rok 2020. 

 

Předseda komise poděkoval všem členům komise za jejich práci. Jednání bylo ukončeno v 19:00 hodin. 

 

 

 

 

Zapsal tajemník komise Mgr. Marek Adler              ……………………………. 

 

 

 

Ověřovatelka zápisu: Ing. Mariana Čapková    …………………………… 

 

  

 

Předseda komise: Ing. Pavel Hájek               …………………………….. 


